



Protokoll fört vid Svenska Varpaförbundets styrelsesammanträde torsdagen den 19 juni 2024 klockan 18.00. Teams-möte.

Närvarande:

Lars Henriksen, ordförande
Ylva Mellin, vice ordförande
Margareta Sasse, ledamot
Bernt Augustsson, lekmannarevisor
Jan Larsson, varpakonsulent

Lars Håkansson, kassör
Lina Falk, sekreterare
Mikael Nilsson, ledamot
Peter Mattson, ledamot

Ej närvarande:

Elin Sjöman, suppleant
Barbro Wettersten, valberedningen

Henrik Lavergren, suppleant

§ 1. Sammanträdets öppnande.

Ordförande hälsade alla varmt och hjärtligt välkomna till dagens styrelsesammanträde.

Frånvarande från styrelsesammanträdet är: Elin Sjöman, Henrik Lavergren och Barbro Wettersten.

§ 2. Fastställande av dagordning.

Styrelsen **beslutade** att godkänna dagordningen.

§ 3. Val av justerare att jämte ordförande justera mötets protokoll.

Styrelsen **beslutade** att välja Mikael Nilsson till protokolljusterare.

§ 4. Föregående mötesprotokoll.

Protokoll från den 20 mars samt 23 mars 2024 gicks igenom.

Styrelsen **beslutade** att godkänna föregående mötesprotokoll utan några justeringar.

§ 5. Postlista.

Postlistan gicks igenom och **godkändes** därefter.

§ 6. Skrivelser, återstartsansökningar, övergångar

Återstartsansökningar

Mora HK

Ansöker om en summa på 34 000 kr för att behålla och rekrytera medlemmar till föreningen samt för uppvisning av hästskovarpa. Avser bl.a. lokalhyra, klubbstuga, klubbtröjor samt diverse material i form av hästskor, affischering, pinnar m.m.

Styrelsen **beslutade** att godkänna ansökan på en summa av 24 000 kr. Hyra av lokal, klubbtröjor anses inte ingå i ett återstartsstöd.

Hästskovarpaförbundet

Ansöker om en summa på 75 000 kr för marknadsföring av hästskovarpa samt att framöver underlätta tävlingsverksamheten i form av en ambulerande hästskovarpavagn. Även inköp av material till släpvagnen så som eventtält, hästskor, skrivare, pinnar m.m. ingår i den ansökta summan.

Styrelsen **beslutade** att godkänna ansökan med en total summa på 65 000 (avdrag för bl.a. skrivare och skärm). Peter Mattsson var inte med i beslutstagandet på grund av risk för jäv.

Hablingbo IK

Ansöker om en summa på 1000kr.

Avser en ersättning av 500kr/person för de deltagande ungdomarna på parklärer 17-19 maj 2024.

Styrelsen **beslutade** att godkänna ansökan.

Västergarn IF

Ansöker om en summa på 7 000 kr för bl.a. parklärer för ungdomar samt en planerad föreningsträff i början av juli.

Styrelsen **beslutade** att godkänna ansökan.

Kils HVK

Ansöker om en summa på 10 000 kr för återstartspaket i form av ”prova på dag”, ”prova på kväll”, uppstart genom att kontakta gamla medlemmar, inköp av material.

Styrelsen **beslutade** att föreningen får inkomma med en kompletterande ansökan med en specifikation över vad summan ska gå till samt hänvisar föreningen att det finns ytterligare medel att ansöka kring i projektstöd 65+.

LOK-stöd

Skrivelse inkommit från Mikael Nilsson med förslag om att ett extra ekonomiskt bidrag ska utgå till de föreningar som redovisat LOK-stöd under föregående verksamhetsår med samma summa som beviljat LOK-stöd.

Styrelsen **beslutade** att Jan Larsson får i uppgift att ta kontakt med RF för att ta fram information över utbetalda LOK-stöd under 2023 och att ärendet lyfts på kommande VU-sammanträde.

Inför kommande VU-sammanträde önskar styrelsen en sammanställning över utbetalda återstartsansökningar uppdelat i de olika idrottsgrenarna i förbundet.

Övergångar

Thor Svensson från Sanda IF till Västergarn IF

Solveig Paulsson från Väskinde AIS till Gotlands Bara IF

Marie Stenberg från Väskinde AIS till Gotlands Bara IF

Styrelsen önskar följande kastare stort lycka till i de nya föreningarna.

Projektgrupper och arbetsbeskrivningar

§7. Hästskovarpa, Peter Mattsson

Arbetsbeskrivning inkommit.

§8. Gotländska idrotterna, Mikael Nilsson och Elin Sjöman

Arbetsbeskrivning inkommit.

10/5 Varpa och park på Stanggmalmén med Sudrets skolor

13-17/5 Skolveckan Solbergaskolan

13/5 Intervju med Jörgen Norström för nabben

16/5 Förmöte pilotprojektet

18/5 Parklärer Östergarn prata kompis

20/5 och 22/5 Pärk med St:Hansskolan i Almedalen
20/5 Möte med klubbarna i pilotprojektet
24/5 Pärk med särskolan
25/5 Pilotprojektet utvärdering Teams
26/5 Gutniska lekarna med RBU Svajdestugan
27/5 Samtal med Gotlands Varpaförbund om tag i stenvarpa
30/5 Möte med bollsömmerskor
1/6 Ungdomslaiken

§9. Domaransvarig, Henrik Lavergren (rapport inskickad inför mötet)
Arbetsbeskrivning inkommit.

Klart med domare inför SM 2024, det blir Arne Eriksson och Katarina Botvalde.

§10. Sponsring, Jan Larsson och Lars Henriksen
Arbetsbeskrivning inkommit.

§11. Strategi och visioner, styrelsen
Arbetsbeskrivning inkommit.

§12. Metallvarpa-Stenvarpa, Bernt Augustsson
Arbetsbeskrivning inkommit.

- Deltagit i möte den 15/4 med Gotlands Varpaförbund angående SM 2024.
- Samtal med Anders Pettersson om stenvarparegler vid Stångaspelen
- Samtal med Gotlands Varpaförbund kring uppdatering av stenvarpareglerna, ev. motion och/eller förslag från arbetsgruppen
- Verksamhetsutveckling med Ardre IF
Delta ihop med att få ihop en ny fungerande styrelse, bistå vid årsmöte som mötesordförande.
Jobba med att förmå Ardre IF att fokusera på LOK-stöd, som de bör ha förutsättningarna för.

§13. Pilotprojekt, Elin Sjöman
Arbetsbeskrivning inkommit.

16/5 Möte inför projektmötet den 20/5
20/5 Möte med projektgruppen – rekrytering
25/5 Uppföljningsmöte – projektgrupp

Styrelsen **beslutade** att arbetet med pilotprojektet fortskrider med ansvariga Mikael, Elin och Ylva.

Styrelsen **beslutade** även att förslag till en projektplan ska inkomma till höstsammanträdet 2024.

§14. Utveckling av ungdomsverksamheten i Göteborg, Margareta Sasse
Arbetsbeskrivning inkommit.

20/3 Teams möte styrelsesammanträde SVF
23/3 Deltagit fysiskt vid förbundsmötet i Stockholm
23-24/3 Deltagit fysiskt i styrelsemöte i Stockholm
30/3 Träffat ordförande i Stora Lundby golfklubb för att titta på en gräsyta där vi kan ha prova på varpa och hästskovarpa för golfklubben.
31/3 Skrivit frågor och skickat till Berne
9/4 Haft kontakt med Emelie Lilja på RF SISU
10/4 Fått svar från Berne och börjat sammanställa.
17/4 Skrivit färdigt och skickat "Berne" till nabben.

1/5 Haft hand om vårhandikappen i Västra Frölunda /Där vi också hade prova på hästskovarpa.

Skrivit om Vårhandikappen och skickat till Nabben

11/5 Haft hand om (med Niclas) tävlingen Frölundavarpan.

Skrivit om Frölundavarpan till Nabben

15/5 Haft prova på varpa för "gubbarna" i Hjällsnäs badmintonklubb.

16/5 Prova på hästskovarpa med Västra Frölunda.

Satt upp plakat på Lemmingvallen om nybörjarträning på tisdagar.

Haft kontakt med gymnastikläraren i skolan i Gråbo

23/5 Haft prova på hästskovarpa med Postens IF

Haft kontakt med Emelie Lilja på RF SISU. Som nu har skickat ut inbjudan till 3 skolor i närheten av Lemmingvallen. Om nybörjarträning i varpa.

Gjort reklam för varpaträning i Facebook-gruppen "Vad händer i Göteborg"

Gjort reklam för varpaträning i Facebook-gruppen "Gråbo en plats att växa på"

§15. SM

Inväntar anmälningar till 1/7.

Förarbetet kring de båda SM-tävlingarna i Stånga har fungerat bra.

Jan Larsson gör en sammanställning 2-3/7 av inkomna anmälningar till SM. Sammanställningen skickas till Lars Håkansson som senast 4/7 som gör ett första förslag till lottning och därefter kallar till ett teamsmöte med Ola Nilsson och Henrik Lavergren.

Arbetet med SM i Mora fortskrider som planerat.

§16. Sammanställning föreningsbesök

Föreningsträffar har nu genomförts tillsammans med 43 av förbundets 47 föreningar.

§17. Medlemskap RF

Inget nytt.

§18. Beslut om inköp

Microsoft 365 Personal

Lina önskar köpa in Microsoft 365 för appåtkomst i datorn för lättare administrering kring protokoll. Även offlineåtkomst samt möjlighet till molnlagring samt skydd av data.

Kostnad ca 839,99 kr/år.

Styrelsen **beslutade** att godkänna det inköpet.

§19. Ekonomisk rapport, Idrottsmedel, Fort Knox

Ekonomisk rapport är inte framtagen inför dagens sammanträde. Återkommer vid kommande styrelsesammanträde.

Projektmedel 65+

Två paket finns nu som föreningar kan söka.

Maxbelopp är 10 000 kr på varje paket.

Styrelsen **beslutade** att en rapport kring inskickade ansökningar redovisas regelbundet på VU-möten.

Fort Knox

Arbetet fungerar bra i systemet.

§20. Nabben

Manusstopp den 15 augusti.

§21. Valberedningen

Inget nytt.

§22. Övriga rapporter

Mikael Nilsson har blivit utnämnd som årets ungdomsledare på Gotland.


Inkommande mail

Jan Larsson upplever att styrelsens medlemmar svarar dåligt på mail som skickas ut. En förbättring i denna frågan önskas.

§23. Sammanträdet avslutning. Nästa VU möte 7 augusti kl 18.45

Lars Henriksen tackade för ett bra och trevligt möte med bra diskussioner. Mötet avslutades därefter.

Ordförande Lars Henriksen



Protokolljusterare, Mikael Nilsson

Sekreterare Lina Falk

